

РАСШЕПЧЕНО

№ П125/1

Т.т.Хрущеву, Брежневу, Подгорному, Громыко,
Степанову, Георгадзе.

Микояну.

Выписка из протокола № 125 заседания Президиума ЦК КПСС
от 23 ноября 1963 года

О мероприятиях в связи с убийством Президента США
Дж.Ф.Кеннеди.

1. Утвердить текст телеграммы Председателя Совета Министров СССР т.Хрущева Н.С. на имя Президента США Л.Б.Джонсона (приложение 1).
2. Утвердить текст телеграммы Председателя Президиума Верховного Совета СССР т.Брежнева Л.И. на имя Президента США Л.Б.Джонсона (приложение 2).
3. Утвердить текст телеграммы Председателя Совета Министров СССР т.Хрущева Н.С. на имя жены Кеннеди - **Маклин** Кеннеди (приложение 3).
4. Утвердить текст телеграммы Н.П.Хрущевой на имя **Маклин** Кеннеди (приложение 4).
5. Утвердить текст телеграммы министра иностранных дел СССР т.Громыко А.А. на имя государственного секретаря США Д.Раска (приложение 5).
6. Указанные в п.п.1-5 телеграммы опубликовать в печати.
7. Поручить министру иностранных дел СССР т.Громыко А.А. посетить посла США в Москве Ф.Колера и выразить ему глубокое соболезнование Советского правительства в связи со злодейским убийством Президента США Дж.Ф.Кеннеди. Сообщение об этом опубликовать в печати.

СЕКРЕТАРЬ ЦК

Подлежит возврату не позже чем в 7-дневный срок
в ЦК КПСС (Общий отдел, 1-й сектор)

DEPARTMENT OF STATE
OFFICE OF LANGUAGE SERVICES
(Translation Division)

LS no.0692061-10
JS/PH
Russian

Workers of the world, unite!

Communist Party of the Soviet Union. CENTRAL COMMITTEE

TOP SECRET

No. P125/1

To Comrades Khrushchev, Brezhnev, Podgorny,
Gromyko, Stepanov, Georgadze, Mikoyan

Excerpt from Protocol no. 125 of the meeting of the Presidium
of the CC CPSU held on November 23, 1963

On Measures [to be Taken] in Connection with the Murder of U.S. President J.F. Kennedy

1. Approve the text of the telegram from Chairman of the Council of Ministers of the USSR N.S. Khrushchev to U.S. President L.B. Johnson (appendix 1).
2. Approve the text of the telegram from Chairman of the Presidium of the Supreme Soviet of the USSR L.I. Brezhnev to U.S. President L.B. Johnson (appendix 2).
3. Approve the text of the telegram from Chairman of the Council of Ministers of the USSR N.S. Khrushchev to Kennedy's wife, Jacqueline Kennedy (appendix 3).
4. Approve the text of the telegram from N.P. Khrushcheva to Jacqueline Kennedy (appendix 4).
5. Approve the text of the telegram from Minister of Foreign Affairs of the USSR A.A. Gromyko to U.S. Secretary of State D. Rusk (appendix 5).
6. The telegrams mentioned in paragraphs 1-5 are to be published in the press.

7. Instruct Minister of Foreign Affairs of the USSR A.A. Gromyko to visit the U.S. ambassador in Moscow, F. Kohler, and convey to him the deep condolences of the Soviet government in connection with the heinous assassination of U.S. President J.F. Kennedy.

A report of this is to be published in the press.

SECRETARY OF THE CC